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В.К.Суханцева. «НЕМИР»: ЛЮДИ И КУЛЬТУРА 
В статье поднимается проблема мира повседневности, обыденного бытия в 

контексте восприятия военных событий 2014 года. Рассматривая тотальное 
наступление Немира на культуру, в торжестве ницшеанской абсолютной свободы над 
скромной необходимостью совести, в работе сформулированы пять направлений этого 
наступления. Духовное пространство культуры подвергается бомбардировке дискурсов-
симулякров, выталкивающих архаику нравственно-этических ценностей, мир движим 
идеями и совестью; немир – брендами и слоганами. 
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V.K.Sukhantseva. NO-WORLD: PEOPLE AND CULTURE 
The article raises the problem of the world of everyday life, everyday life in the context of 

the perception of the 2014 military events. Considering the total offensive of No-world on 
culture, in the triumph of Nietzschean absolute freedom over the modest need for conscience, 
five directions of this offensive are formulated in the work. The spiritual space of culture is being 
bombarded with simulacra discourses pushing the archaic of moral and ethical values, the world 
is driven by ideas and conscience; no-world - with brands and slogans. 
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